



**Beste Leden**

Afgelopen maandag hebben wij als bestuur vergaderd

Hier zijn we tot 3 scenario's gekomen met betrekking tot onze competitie

**Scenario 1** : Er is bij aanvang van de competitie geen COVID19 restricties meer en alles kan zoals we gewend zijn

**Scenario 2** : Er is nog steeds een 1,5 meter samenleving

**Scenario 3** : Er is of komt een tweede lockdown

**Scenario 1** zal weinig uitleg benodigd hebben

**Scenario 2** hebben we over enkele punten nagedacht zoals

1. wedstrijden mogen over 2 weken spreiding worden gespeeld ( mits wedstrijd verplaatst op site )
2. opkomst per team 4 personen , dit om de 30 personen per locatie niet te overschrijden
3. max 3 wedstrijden per locatie ( mits hier de ruimte voor is )

Dit zijn allemaal geen ideale omstandigheden en zal zeker enige coulance van ons allemaal verlangen

Deze punten zijn een indicatie hoe onze gedachtegang uitgaat, dit zijn nog geen definitieve regels

**Scenario 3** hier zal geen competitie mogelijk zijn

Bij welke scenario dan ook zullen wij de richtlijnen van de **NDB** volgen

In de huidige routekaart van de overheid is de planning dat binnensportaccommodaties en sportkantines vanaf 1 juli weer open mogen. Wedstrijden/competities zijn dan vanaf september weer toegestaan.

**11 Juli** zal de **inschrijving** plaatsvinden hier zal ook tijd en ruimte plaats worden gemaakt voor vragen en opmerkingen. **Wel** vragen we om maar **1 persoon** per vereniging af te sturen en zal er gecontroleerd mensen worden binnengelaten. Vragen via mail mag natuurlijk altijd

Vriendelijke groet

**VDO bestuur**